
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 08.10.2020 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Jaroslava Tureková 
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Ing. Igor Malko 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že 
nechýba nikto a Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh 
programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Návratná finančná výpomoc obciam z MF SR 
6. Rozpočtové opatrenie č. XI/2020 
7. Krízový plán pri predchádzaní šírenia ochorenia COVID - 19 
8. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce a zamestnankyne vyberajúcej dane k úprave VZN 

6/2017 o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady 

9. Vybudovanie cesty v časti Niže dediny 
10.  Presunutie dopravnej značky začiatok a koniec „Martin“ za križovatku Hrby 
11.  Prerokovanie zákonnej povinnosti obce od roku 2021 – zneškodnenie kuchynského 

odpadu od občanov 
12.  Predloženie kalkulácie ekonomicky oprávnených nákladov v MHD pre rok 2021 
13.  Došlá korešpondencia, rôzne 
14.  Diskusia 
15. Záver 

 

 

 



2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Košút , Ing. Rendek a Ing. Malko 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Matula, p. Lučanský 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že nebolo uložené žiadne uznesenie 
 
5. Návratná finančná výpomoc obciam z MF SR 
Starostka – materiály dostali otvára diskusiu 
Ing. Tureková – podala stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie 
návratných zdrojov  financovania (príloha č. 2) .Ide o to, že štát poskytne obciam na vykrytie 
nepriaznivej situácie – výpadku daní – bezúrokový úver.  Je to pre obce výhodné a my si 
môžeme požiadať o úver vo výške 27 584,00 €. 
Starostka už teraz vieme, že doplatky na SAD sa zvýšia pravdepodobne trojnásobne a touto 
sumou by sme to vykryli. 
Hlasovanie za zámer žiadať o bezúročnú pôžičku 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
6. Rozpočtové opatrenie č. XI/2020 
Materiály poslanci dostali (príloha č.3 ),  
Diskusia: 
Ing. Tureková – opatrenie berú poslanci len na vedomie. Ide len o zapracovanie nových príjmov 
do kapitol a korekcie ako aj presuny v kapitolách. 
Bez diskusie 
 
7. Krízový plán pri predchádzaní šírenia ochorenia COVID - 19 
Starostka – museli sme vypracovať krízový plán  ( príloha č. 4), nakoľko situácia sa stále 
zhoršuje a chodia aj na kontroly či  máme vypracovaný postup opatrení na zamedzenie šírenia 
vírusu. Poslanci materiál na vedomie dostali. 
Bez diskusie 
 
8 Stanovisko hlavnej kontrolórky obce a zamestnankyne vyberajúcej dane k úprave VZN 6/2017 
o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
Starostka – materiál (príloha č. 5 ) dostali. Otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – ide o to, aby sme dali do súladu sadzbu dane zo stavieb podľa zákona tak, aby 
násobok medzi sadzbami nebol vyšší ako 10. Podľa prepočítania by sme navrhli sadzbu pre 
rodinné domy o 0,01 € za m vyššie na  0,07 a podnikateľské by bolo 0,70 čo by spĺňalo zákon 
a nemali by sme výpadok v daniach. 
Hlasovanie za zapracovanie návrhu do VZN 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
9 Vybudovanie cesty v časti Niže dediny 
Starostka – jedná sa o pripravovanú cestu niže dediny, ktorú p. Kurhajec prevedie za 1 € na 
obec. Právne to ošetrila JUDr. Tatarková, ktorá nám pripravila zmluvy ( prílohy č. 6 ) 
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 



10 Presunutie dopravnej značky začiatok a koniec „Martin“ za križovatku Hrby 
Starostka –mesto Martin nás požiadalo o presunutie tabule označujúcej mesto Martin ( 
príloha č 7 ).  
Diskusia: 
Ing. Malko – z akého dôvodu ? 
Starostka – bolo jej povedané, že majú problémy s poštou a kuriérskymi službami 
Hlasovanie 
Za: 5    Proti: 1 (Malko)    Zdržal sa: 1 (Rendek) 
 
11. Prerokovanie zákonnej povinnosti obce od roku 2021 – zneškodnenie kuchynského odpadu 
od občanov 
Starostka -  poslanci dostali materiály, od budúceho roku sa bude musieť zneškodňovať aj 
kuchynský odpad. ( príloha č. 8 ) 
Máme tri možnosti: 
1. Stopercentné kompostovanie domácností, treba to doložiť čestným prehlásení 
a fotodokumentáciou ) .V prípade kontroly a nedodržania kompostovania hrozia pokuty. 
2. Každému občanovi dať do domácností 110 l nádobu na kuchynský odpad, ktorý majú dávať 
do špeciálnych vreciek, ktoré sa musia dokupovať. Tieto náklady rozpočítať do poplatku za 
odpad, ktorý môže byť max. pre osobu 39,98 v tom prípade to náklady nepokryje a pre obec 
to bude veľká finančná záťaž. 
3. Vytvoriť na obci zberné miesta, ale tam je problém s udržaním poriadku . 
Diskusia.: 
Ing. Malko – už teraz vieme, že ľudia si nebudú dávať odpad do vreciek 
Starostka – ona je za to, aby každá domácnosť mala nádobu a bola za ňu zodpovedná, lebo na 
zberných miestach by bol neporiadok a nikto by to neupratal. 
Ing. Košút – šiel by do 100 % dokladovania kompostovania. 
Starostka – je to problematické, ak prídu na kontrolu a zistia, že v smetnej nádobe je 
kuchynský odpad platí pokutu obec. 
Ing. Rendek – kto vytvorí za dva týždne 120 l kuchynského odpadu ? 
Starostka – budú vysýpať aj jedno vrecko. 120 l nádoby z dôvodu, že majú na to prispôsobené 
autá. 
   
12 Predloženie kalkulácie ekonomicky oprávnených nákladov v MHD pre rok 2021 

Starostka – Materiály  poslanci dostali (príloha č. 9) 
Diskusia: 
Ing. Rendek – čaká, že tam dajú aj nejaké zisky 
Ing. Malko – má tiež nejaké otázky 
Starostka- všetci poslanci, ktorí majú nejaké otázky ohľadom SAD, nech jej ich pošlú na email   
a ona ich posunie na SAD. 
Hlasovanie o predloženom návrhu: 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
13. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- žiadosť JUDr. Mejstríka  o vydanie súhlasného stanoviska ( príloha č. 10 ), materiál dostali. 
Bez diskusie 



- upozornila, že sa končí volebné obdobie kontrolóra a 60 dní pred tým treba vyhlásiť voľby 
a stanoviť úväzok. 
 
- bolo vykonané zameranie cesty pod cintorínom – zameranie kvetináča . Geodetka sa vyjadrila, 
že v obci Bystrička je problém so zameraním, nemá stanovený bod od ktorého vychádzať. 
 
14. Diskusia 
Ing. Košút – poďakoval p. Malkovi, p. Lučanskému, p. Košútovi a p. Džuganovi za montáž sietí 
na severnej strane futbalového ihriska 
 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 08.10.2020 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


